
Wywiad z Adamem Wasiakiem

Dodano: 05.11.2014

W najnowszym numerze "Glosu Lasu" ukazał sie wywiad z dyrektorem generalnym Lasów
Państwowych Adamem Wasiakiem. Wśród poruszanych tematów na szczególną uwagę zasługuje
informacja o sytuacji finansowej LP oraz "planowanych" zmianach w obrocie drewnem.

Adam Wasiak o finansach LP - Sytuacja finansowa LP jest stabilna. Mimo dużego wysiłku, jakim było
wpłacenie  pierwszych  trzech  transz,  stan  środków  finansowych  LP  nie  pogorszył  się,  dzięki
zmniejszeniu inwestycji o ok. 30 proc. Naszych dodatkowych obciążeń nie odczuli pracownicy ?
zgodnie z planem wprowadziliśmy podwyżkę dla jednej trzeciej załogi, wypłaciliśmy także już trzy
nagrody kwartalne. Od 1 listopada tego roku podnosimy również wartość punktu o 70 zł. Wpłata do
budżetu nie odbiła się też na gospodarce leśnej ? koszty hodowli i ochrony lasu zaplanowaliśmy na
ten rok na poziomie wyższym niż w 2013 r. i trzymamy się tego planu.

Zdanie  dyrektora  generalnego  w  temacie  "odebrania"  Lasom  sprzedaży  drewna  -  Stanowczo
dementuję te plotki. Jesteśmy w stałym kontakcie z ministrem środowiska Maciejem Grabowskim,
który nadzoruje LP. Minister akceptuje obecne zasady sprzedaży drewna i nie przewiduje w nich
żadnych zmian. Brak takich projektów potwierdza też poseł Stanisław Żelichowski, przewodniczący
sejmowej  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Zasobów Naturalnych  i  Leśnictwa,  a  przecież  przez  tę
komisję, i Radę Ministrów, musiałby przejść jakikolwiek projekt dotyczący tej sprawy. Niemożliwe
jest, by zmiana nastąpiła w ramach obecnie procedowanej ustawy budżetowej. Ja dowiaduję się o
tego typu ?planach? wyłącznie z przekazów medialnych, które, jak widać, nie mają żadnego poparcia
w faktach.

Cały wywiad mozna przeczytać tutaj.
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